
Nieuwegein, februari 2011 

Aan de bewoners van Galecop 

Betreft: Buurtonderzoek van SP in Galecop  

 

Geachte heer/mevrouw, 

In de afgelopen maanden heeft de SP in Nieuwegein een buurtonderzoek gehouden in de wijk 

Galecop. Als politieke partij vinden wij het van groot belang om van Nieuwegeiners te horen hoe zij 

het wonen in hun buurt ervaren en wat er verbeterd kan worden. Mogelijk heeft u ook een van onze 

mensen gesproken en heeft u uw mening kunnen geven. Met deze brief laten wij u weten wat onze 

bevindingen waren uit het onderzoek en welke acties wij hebben ondernomen.  Tenslotte nodigen 

wij u uit om ons te blijven betrekken bij de gebeurtenissen in uw wijk. 

Het onderzoek: 

Van alle ondervraagden gaf 93% aan prettig te wonen in hun deel van de wijk Galecop. 64% gaf 

echter ook aan overlast te ervaren waarvan 37% regelmatig en 27% soms. 

 

De klachten: 

De geuite klachten in ons onderzoek waren: 

• Geluidsoverlast 

• Belletje trekken 

• Schelden, verbale bedreigingen 

• Het roken van wiet 

• Auto overlast, slaan met autodeuren/harde muziek/gierende banden/piepende remmen 

• Overmatig drankgebruik 

• Urineren in het openbaar 

• Vermeende drugshandel (dealen) 

 

Wat moet er – volgens de ondervraagden - aan gedaan worden: 

• Meer politiecontrole     33% 

• Meer jongerenvoorzieningen/buurthuis etc.   23% 

• Actiever beleid gemeente e/o Mitros   9% 

• Ouders van jongeren moeten ingrijpen   6% 

• Bepaalde hangplekken afsluiten    6% 

• Minder tolerant zijn     3% 

• Jongeren zelf op aanspreken    3% 

• Zelf verhuizen      3% 

• Geen idee       14% 

 

Vervolgacties 

Aangezien de meeste signalen te maken hadden met jeugdoverlast is hierop actie ondernomen. Er 

zijn gesprekken gevoerd met de politie en het jongerenwerk van SWN.  De signalen uit uw wijk zijn 

besproken met deze instanties. Deze gesprekken leverden een breed beeld op van de problematiek 

rondom jongeren en overlast. Daar waar de ene buurtbewoner een enorme overlast ervaart, blijkt 

zijn of haar buurman geen enkele hinder te ondervinden. Dat geeft onder andere aan dat de beleving 

van overlast persoonlijk-, en dus subjectief is. Dit maakt dat het onderwerp een genuanceerde 

benadering vergt.  

 



Het belang van aangifte doen: 

De politie heeft aangegeven dat zij belang heeft bij zoveel mogelijk meldingen en aangiften. Dit geeft 

niet alleen een beter beeld van de omvang van de overlast. Ook geeft het de politie betere 

mogelijkheden om de probleemveroorzakers in beeld te krijgen en aan te pakken. De politie nodigt 

mensen nadrukkelijk uit om aangifte te doen. 

 

Meervoudige aanpak: 

 In samenwerking met SWN probeert de politie de jongeren op een beter spoor te krijgen. Soms 

gebeurt dit door bekeuringen en taakstraffen. Aan de andere kant wordt er ook geprobeerd om de 

jongeren op het sociale vlak verder te helpen. De praktijk leert dat het helpt om de sociale 

omstandigheden van de jongeren te verbeteren en dat zich achter het wangedrag andere problemen  

verschuilen. Dit neemt niet weg dat alle jongeren en de ouders op hun verantwoordelijkheden 

worden gewezen. 

 

Visie van de SP op de jongerenproblematiek: 

Problemen met hangjongeren komen veel voor in Nederland. Het is een gegeven dat tieners op 

straat willen rondhangen. Dat hoeft op zichzelf geen probleem te zijn. Om overlast te voorkomen 

moeten er voldoende voorzieningen zijn voor jongeren. Niet alleen voor wat betreft hangplekken en 

bijvoorbeeld een goed jongerencentrum. Maar ook zijn er voldoende jongerenwerkers nodig. De SP 

is van mening dat zonder deze middelen de overlast niet opgelost kan worden.  Zolang de SP in 

Nieuwegein actief is, heeft zij strijd gevoerd voor een beter jongerenbeleid, meer jongerenwerkers, 

meer wijkagenten en vooral één of meer goedlopende jongerencentra. Tot nog toe konden onze 

voorstellen hiervoor niet op een meerderheid rekenen in de gemeenteraad. Nieuwegein heeft 

welgeteld maar twee ambulant jongerenwerkers beschikbaar. Dat moeten er echt meer worden. Ook 

de bezuinigingen op het buurthuiswerk en het uitblijven van een jongerencentrum helpen niet om de 

problemen op te lossen. 

 

U kunt erop rekenen dat wij ons hiervoor blijven inzetten. Al te lang is het jongerenbeleid 

verwaarloosd in Nieuwegein. Wij dienen de jongeren op hun verantwoordelijkheid te wijzen. Maar 

wij dienen ook onze verantwoordelijkheid te nemen, en te zorgen voor goede 

jongerenvoorzieningen.  

 

Tot slot 

Uiteraard is het zuur als u overlast ervaart en moet lezen dat de problemen niet eenvoudig en snel  

op te lossen zijn. De SP heeft veel begrip voor de onvrede die hieruit kan voortkomen. Wij vragen u 

zoveel mogelijk melding te doen van overlast bij de politie. Wanneer  dat niet mocht helpen of 

wanneer u opmerkingen heeft over deze brief, kunt u contact opnemen via nieuwegein@sp.nl  

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

Het bestuur en de fractie van de SP in Nieuwegein 

www.nieuwegein.sp.nl  


